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Herr talman,

Kommissionen vill tacka Sveriges riksdag för utlåtandet om diskussionsunderlaget Hur vi 
bemöter globaliseringen (COM(2017) 240 final).

Underlaget följer upp vitboken om Europas framtid som lades fram den 1 mars 2017. I 
vitboken presenteras de viktigaste utmaningarna och möjligheterna för EU, och den 
utgör startskottet för diskussionerna om EU:s framtid.

Kommissionen noterar riksdagens stöd för fri och rättvis handel och för den viktiga 
ställning som EU:s struktur- och investeringsfonder har för att motverka de negativa 
effekterna av globaliseringen.

Kommissionen försäkrar riksdagen om att den i egenskap av fördragens väktare 
säkerställer att alla EU-åtgärder respekterar subsidiaritetsprincipen. De nuvarande 
insatser och framtida initiativ som utgår från diskussionsunderlaget Hur vi bemöter 
globaliseringen utgör inga undantag från den här regeln. Samtidigt är det viktigt att 
komma ihåg att subsidiaritetsprincipen inte tillämpas på exklusiva befogenheter och att 
den gemensamma handelspolitiken enligt artikel 3 i fördraget om Europeiska unionens 
funktionssätt utgör en sådan befogenhet.

Kommissionen påminner om att handelsavtal inte påverkar EU:s eller medlemsstaternas 
rätt att lagstifta i allmänhetens intresse. För att undanröja alla tvivel i det här 
sammanhanget har vikten av denna rätt att lagstifta skrivits in i det senaste 
handelsavtalet, det övergripande avtalet om ekonomi och handel mellan EU och Kanada. 
Denna princip bekräftades också i kommissionens meddelande En balanserad och 
progressiv handelspolitik för att styra globaliseringen av den 13 september 2017 
(COM(2017) 492 final). Dessutom understryker kommissionen att hållbar utveckling är 
en del av moderna handelsavtal inom EU. Kommissionen är emellertid medveten om de 
olika synpunkter som finns i denna fråga. Efter att i juli 2017 ha publicerat ett icke- 
ojficiellt dokument om handel och hållbar utveckling tittar kommissionen och 
intresserade aktörer nu därför på hur bestämmelser om handel och hållbar utveckling i 
handelsavtal efterlevs och tillämpas och kommer att lägga fram en slutsats om den 
lämpligaste vägen ficamát.
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Aven om kommissionen fullt ut stöder och arbetar för en mer effektiv användning av de 
europeiska struktur- och investeringsfonderna påminner den ändå om att den framtida 
budgeten för EU-27, inklusive storleken på och utformningen av EU :s fonder, kommer 
att vara en del av de kommande diskussionerna om den fleråriga budgetramen efter 
2020.

Vi hoppas att med detta ha besvarat riksdagens frågor och synpunkter och ser fram emot 
att fortsätta den politiska dialogen i framtiden.

Med vänlig hälsning

Frans Timmermans 
Förste vice ordförande

ki Katainen 
'icel ordförande
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